

LUKOIL MID-EAST LIMITED
ANNOUNCES TENDER NO.113.WQ.TND.LOM.2018 FOR PROVISION OF PRODUCTION LOGGING AND SLICKLINE SERVICES.

LUKOIL Mid-East Limited, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna- 2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- Bidder is an experienced Logging Service Company which has undertaken production logging and slickline operations for a minimum 45 slant wells, during the past three (3) years with a logistics base including a workshop for maintenance of logging and slickline equipment in the Basra region.
 - Bidder has the appropriate licenses, permits, certificates or any other documents that give right to provide services in the given field of activities;
 - Bidder has at its disposal at a minimum the following equipment (Each downhole tools' set includes two tools):
 - Two wireline logging units with all necessary equipment for rigless operations
 - Two slickline units with all necessary equipment for rigless operations
 - Two sets of downhole logging equipment: GR, CCL, Pressure, Temperature, inline + fullbore single sensor Spinners, Water hold up, Fluid Density, which can be used in one run and SK Pressure Control Equipment;
 - One set of surface 10K Pressure Control Equipment, Wireline Tractor
 - One set of Pulse Neutron tool to perform logging in Sigma and/or C/O modes
 - One set of Multi Finger Calipers for different casing sizes,
 - One set of Corrosion Log Tools for different casing and tubing sizes (including two and three barrier options)
 - 4 borehole PVT samplers to perform sampling jobs (up to 4 samples per well)
 - 4 downhole memory gauges (pressure and temperature) to perform measurements with doubled gauges (up to 2 gauges per well) in two different wells simultaneously
 - Tubing packers for setting any equipment inside different tubing sizes and setting / retrieving equipment by slickline operations;
- Note that the Bidder is expected to propose equipment not older than 5 years. The Bidder which proposed any well logging unit aged 5 or more years old, may be disqualified
- To have sufficient skilled, certified and experienced personnel able to perform mentioned above jobs
 - To be able to perform quantitative flow profile estimation for slotted liner (mechanical spinner isn't applicable);
 - Bidder is able to submit the required Bid bond (60,000 USD);

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received **before August 06, 2018**). To submit the written application please follow the instructions specified to the following link: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

The written request of Bidder shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be distributed in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation **before 03:00 p.m. of September 06, 2018**.

All communication regarding the Tender should be conducted through email:

tender@lukoil-international.com.

شركة لوك أويل ميد ايست المحدودة
تعلن المناقصة رقم WQ.TND.LOM.2018.113 لتقديم خدمات الجس الإنتاجي والخدمات ذات الصلة بالإنزال الحثلي للمجسات

تقوم شركة لوك أويل ميد ايست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة-2 في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة-2 في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والمرخص لها بتنفيذ الأعمال في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل ، المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- أن يكون مقدم العطاء شركة خبيرة في خدمات الجس وأن يكون نفذ بعمليات الجس الإنتاجي والإنزال الحثلي للمجسات ل 45 بئراً مائلة على الأقل ، خلال السنوات الثلاث (3) الماضية وأن يمتلك قاعدة لوجيستية بما في ذلك ورشة لصيانة المجسات والمعدات ذات الصلة في إقليم البصرة.
 - أن تمتلك كافة التراخيص والمواصفات والشهادات وأي مستندات أخرى مطلوبة لتقديم الخدمات في مجال موضوع المناقصة؛
 - أن يكون تحت تصرف مقدم العطاء المعدات التالية كحد أدنى (كافة مجموعة أدوات قاع البئر قطعيتين من كل أداة):
 - اثنتين من وحدات الجس السلكي وكافة المعدات اللازمة للعمليات غير الحفرية
 - اثنتين من وحدات الإنزال السلكي مع جميع المعدات اللازمة للعمليات غير الحفرية
 - مجموعتان من أجهزة جس جوف البئر: GR وتحديد طوق البطانة CCL ، الضغط ، درجة الحرارة ، مضمّن داخلياً+ بكره دوارة لإنزال مستشعر أحادي في جوف البئر، مجس محتوى الماء، كثافة الموائع، والتي يمكن استخدامها في تشغيل واحد ومعدات السيطرة على الضغط (K 5)؛
 - مجموعة واحدة من معدات السيطرة السطحية على الضغط 10K ، جرار سلكي
 - مجموعة أدوات النيوترون التفاضل لتنفيذ الاستشعار (الجس) (بوساطة سيغما و/أو C / O)؛
 - مجموعة واحدة من المجسات متعددة التشعيع لأحجام تغليف مختلفة ،
 - مجموعة واحدة من أدوات سجل التآكل لمختلف أحجام أنابيب الإنتاج وأنابيب البطانة (بما في ذلك اثنتين وثلاثة من الخيارات ذات الصلة بالحاجز)
 - 4 عينات للضغط والحجم والحرارة لجوف البئر من أجل القيام بأعمال انتقاء العينات (بحدود 4 عينات من كل بئر)
 - 4 مقاييس حفظ بيانات قاع البئر (الضغط ودرجة الحرارة) لإجراء القياسات مع مضاعفة المقاييس (تصل إلى 2 مقاييس لكل بئر) في بئرين مختلفين في نفس الوقت.
 - أطواق التغليف الحثلي من أجل وضع أي معدات داخل أنابيب مختلفة الأحجام والخيارات/ استرجاع المعدات من خلال العمليات السلكية
- تجدر الإشارة إلى أنه يُتَطرَض من مقدم العرض أن يقدم معدات لا يزيد عمرها عن 5 سنوات. مقدم العرض الذي اقترح أي وحدة استشعار (جس) يزيد عمرها عن 5 سنوات أو أكثر ، قد يستبعد من المناقصة
- أن يكون لدى مقدم العطاء مهارات وكفاءات موثقة بالشهادات وكادر خبير وقادر على تنفيذ المهام ألفة الذكر
 - أن يكون قادراً على تنفيذ الرسم التخميني الكمي لأنبوب تبطين القاع (الدوار الميكانيكي غير متاح) ؛
 - على مقدم العرض أن يكون قادراً على أن يدفع التأمينات الأولية المطلوبة قدرها 60,000، دولار أمريكي.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه ويتم تقديم الطلبات على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه 6 آب/أغسطس 2018). من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أعلاه: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

يجب أن يتضمن الطلب الخطي لمقدم العطاء المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

سوف يتم توزيع وثائق المناقصة بالصيغة الإلكترونية دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة 03:00 ص من تاريخ 6 أيلول/سبتمبر 2018.

تكون كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه معتمدة على العنوان الإلكتروني الآتي:

tender@lukoil-international.com

LUKOIL MID-EAST LIMITED
ANNOUNCES TENDER No.114.WQ.TND.LOM.2018 FOR PROVISION OF MUD LOGGING SERVICES FOR 40 PRODUCTION WELLS IN MISHRIF FORMATION AND 3 WELLS IN YAMAMA FORMATION AT WEST QURNA-2, REPUBLIC OF IRAQ.

LUKOIL Mid-East Limited, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna- 2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- LOT # 1:**
- The Bidder is able to provide Bid Bond compliant with Tender Documentation requirements to secure the Bid in the amount of USD 40,000.00.
 - The Bidder is able to submit full set of documents confirming its registration in Republic of Iraq (copy of the Bidder's certificate of registration as a legal entity in the Republic of Iraq, copy of the Bidder's tax registration certificate issued by the general commission for taxes of Iraq) or commitment letter that such documents shall be provided before contract award;
 - The Bidder is able to submit full set of documents confirming the authority of Bid signee (copy of the Bidder's articles of association and a copy of the power of attorney issued to a person who has signed the Bid (Form 2) empowering to assume obligations on behalf of the Bidder if the person is not authorized to do so according to the Bidder's articles of association);
 - To have an experience in provision of mud logging services in 75 or more carbonate reservoir wells within the last 3 years.
 - Availability of 4 mud logging units in Basra province to provide Mud Logging Services on 4 drilling rigs simultaneously.
 - Availability of camp or supply base facilities in the Basra province, Republic of Iraq for supervising, technical support and maintenance of field equipment.

LOT # 2:

- The Bidder is able to provide Bid Bond compliant with Tender Documentation requirements to secure the Bid in the amount of USD 40,000.00.
- The Bidder is able to submit full set of documents confirming its registration in Republic of Iraq (copy of the Bidder's certificate of registration as a legal entity in the Republic of Iraq, copy of the Bidder's tax registration certificate issued by the general commission for taxes of Iraq) or commitment letter that such documents shall be provided before contract award;
- The Bidder is able to submit full set of documents confirming the authority of Bid signee (copy of the Bidder's articles of association and a copy of the power of attorney issued to a person who has signed the Bid (Form 2) empowering to assume obligations on behalf of the Bidder if the person is not authorized to do so according to the Bidder's articles of association);
- To have an experience in provision of mud logging services in 5 or more carbonate reservoir wells with HTHP and H₂S environment within the last 3 years.
- Availability of 2 pressurized mud logging units in Basra province to provide Mud Logging Services on 2 drilling rigs simultaneously.
- Availability of camp or supply base facilities in the Basra province, Republic of Iraq for supervising, technical support and maintenance of field equipment.

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received **before August 06, 2018**). To submit the written application please follow the instructions specified to the following link: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

The written request of Bidder shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be distributed in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation **before 03:00 p.m. of September 06, 2018**.

All communication regarding the Tender should be conducted through email:

tender@lukoil-international.com.

شركة لوك أويل ميد ايست المحدودة
تعلن المناقصة رقم WQ.TND.LOM.2018.114 لتقديم خدمات جس وتسجيل خواص الطين لـ 40 بئراً إنتاجية في تكوين المشرف وثلاثة (3) آبار في تكوين اليمامة لحقل غرب القرنة (المرحلة 2)، جمهورية العراق.

تقوم شركة لوك أويل ميد ايست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة-2 في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة-2 في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والمرخص لها بتنفيذ الأعمال في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل ، المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

الجزء 1

- أن تكون قادرة على تقديم التأمينات الأولية وفق متطلبات وثائق المناقصة لتأمين العطاء بمبلغ 40,000.00 دولار أمريكي.
- أن يكون مقدم العطاء قادراً على تقديم حزمة الوثائق التي توثق تسجيله في جمهورية العراق (نسخة من شهادة تسجيل مقدم العطاء ككيان قانوني في جمهورية العراق، ونسخة من شهادة التسجيل الضريبي الصادرة عن الهيئة العامة للضرائب لجمهورية العراق أو خطاب تعهد بتقديم هذه الوثائق قبل إحالة العقد)؛
- أن يكون مقدم العطاء قادراً على تقديم حزمة الوثائق والمستندات بشكل كامل التي تؤيد التحويل بتوقيع العطاء (نسخ من شهادة التأسيس ومن الوكالة القانونية الصادرة عن الشخص الذي وقع العرض (النموذج 2) والتي تخول بحمل الالتزامات نيابة عن مقدم العطاء في حال كان الشخص غير مخول بالقيام بذلك وفقاً لنظام تأسيس شركة مقدم العطاء).
- أن يكون لدى مقدم العطاء خبرة في تقديم خدمات جس وتسجيل خواص الطين في 75 بئراً ممكنة كربوناتيّة خلال السنوات الثلاث (3) الأخيرة.
- أن تكون متوفرة لدى مقدم العرض 4 وحدات جس في محافظة البصرة لتقديم خدمات جس وتسجيل خواص الطين لأربعة منصات حفر في ذات الوقت.
- أن تملك مرافق إقامة / تجهيز في محافظة البصرة، جمهورية العراق، للإشراف على والدعم الفني وصيانة معدات الحقل،

الجزء 2

- تقديم التأمينات الأولية وفق متطلبات وثائق المناقصة لتأمين العطاء بمبلغ 40,000.00 دولار أمريكي.
- أن يكون مقدم العطاء قادراً على تقديم حزمة الوثائق التي توثق تسجيله في جمهورية العراق (نسخة من شهادة تسجيل مقدم العطاء ككيان قانوني في جمهورية العراق، ونسخة من شهادة التسجيل الضريبي الصادرة عن الهيئة العامة للضرائب لجمهورية العراق أو خطاب تعهد بتقديم هذه الوثائق قبل إحالة العقد)؛
- أن يكون مقدم العطاء قادراً على تقديم حزمة الوثائق والمستندات بشكل كامل التي تؤيد التحويل بتوقيع العطاء (نسخ من شهادة التأسيس ومن الوكالة القانونية الصادرة عن الشخص الذي وقع العرض (النموذج 2) والتي تخول بحمل الالتزامات نيابة عن مقدم العطاء في حال كان الشخص غير مخول بالقيام بذلك وفقاً لنظام تأسيس شركة مقدم العطاء).
- أن تكون لدى مقدم العطاء خبرة في تقديم خدمات جس وتسجيل خواص الطين في 5 آبار ممكنة كربوناتيّة أو أكثر في ظروف كبريتيد الهيدروجين (S₂H) و HTHP
- أن تتوفر لديه في محافظة البصرة وحدتان لجس خواص الطين متخصصتان للعمل في ظروف الضغط في محافظة البصرة لتقديم خدمات جس وتسجيل خواص الطين لمنصتي (2) حفر في ذات الوقت.
- أن تملك مرافق إقامة / تجهيز في محافظة البصرة، جمهورية العراق، للإشراف على والدعم الفني وصيانة معدات الحقل،

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلبات على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه 6 آب/أغسطس 2018). من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أعلاه: <http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders>

يجب أن يتضمن الطلب الخطي لمقدم العطاء المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

سيتم توزيع وثائق المناقصة بالصيغة الإلكترونية دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة 03:00 ص من تاريخ 6 أيلول/ 2018.

تكون كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه معتمدة على العنوان الإلكتروني الآتي:

tender@lukoil-international.com